
      
Kommunedirektøren orienterer - Vikhammer ungdomsskole 
Behandles i utvalg Møtedato Saknr 
Kontrollutvalget i Malvik kommune 28.11.2024 55/24 
 
Saksbehandler Ragnhild Torsdatter Grønvold 
Arkivkode FE-033 
Arkivsaknr 24/174 - 6 
 
Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget tar kommunedirektørens redegjørelse til orientering. 
 
Saksopplysninger 
Representanten Hov meldte inn til sak 40/24 Innspill til kontrollarbeidet den 5. september 
2024 følgende.: 
Vikhammer ungdomsskole - er kostnadene innenfor rammene? Idrettsanlegget er  ikke ferdig 
og ikke etter standard i samsvar med et vedtak i kommunestyret. 
  
Kontrollutvalget fattet følgende vedtak: 
  
Kontrollutvalget ber kommunedirektøren om orientering i følgende saker (pkt 1 og 2) i møtet 
22. oktober 2024:  
1. Sandfjæra barnehage - hva har skjedd?  
2. Vikhammer ungdomsskole - er kostnadene innenfor rammene? Hva er årsaken til at 
idrettsanlegget er mangelfullt? 
  
Etter henvendelse fra kommunedirektøren, ble spørsmålet presisert fra Hovs side slik, e-post 
14. oktober 2024: 
  
"Viser til vedtak 72/2020 den 19.11.20, med følgende vilkår:  
«Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 vedtar kommunestyret reguleringsplanen for 
Vikhammer skoleområde, som fremlagt for utvalg for areal og samfunnsutvikling i PS 
72/2020 den 19.11.20, med følgende vilkår:  
«Malvik kommune garanterer at det nye anlegget, teknisk sett, blir et bedre anlegg enn 
det som blir erstattet, og at 11-banen og løpebanen oppføres med internasjonalt 
godkjente mål» 
Når det gjelder teknisk sett så stiller jeg spørsmålet om hvorfor flere påpekte ting fra 
arbeidsgruppen ikke er gjennomført.  
Disse pkt er godkjent av prosjektgruppen og er ikke utført. 
Mangler lagringsplass for utstyr til friidretten slik de hadde på «gamle banen». 
Tidtaker bu er ikke oppført. Kabler lagt frem. 
Mangler kastsoner, lengde grop. 
Mangler tribuneanlegg. 
Kunstgress er mye dårligere enn det som var forventet i 2020 og MIL kan ikke gjennomføre 
sine kamper for de eldre i klubben pga belastningsskader. 
Det er også kommunisert til meg at det er groper i kunstdekket slik at dette går utover 
ballspillet for de yngste. Kan det være en garantisak? 
  
Dette er en bane som er mye dårligere for Malvik IL enn det som ble lovet i kommunestyret. 
Man kan ikke gjennomføre noen aktiviteter for friidretten pga av manglende utstyr som her er 
nevnt. 
  
Til slutt så ønsker jeg å vite hva kostnadene ble for dette anlegget." 
  
I forbindelse med kontrollutvalgets behandling av virksomhetsbesøk til Vikhammer 
ungdomsskole, ble følgende vedtak fattet, den 22. oktober  2024 sak 45/24: 



  
"Orientering om kostnadsutviklingen i byggeperioden, erfaringen med solenergi på taket, 
bruk av lokaler som «ungdomshus», kulturskolen og tilbud til korps. Bruk av 
møterom/klasserom og hovedarena til lokale organisasjoner. Forenkling av tilgang til bruk 
utenom skoletid. Bruk og tilfredshet med uteareal knyttet til skoleområdet.  
  
Skolen og kommunedirektøren avklarer seg i mellom hvem som orienterer om hva av 
innholdet i vedtaket, i og med at det allerede er bestilt en orientering om uteområdet ved 
Vikhammer usk fra kommunedirektøren." 
  
Vurdering 
Sekretariatet viser til kommunedirektørens redegjørelse i møtet, og foreslår at redegjørelsen 
tas til orientering. 
 
 


